



東方滙財證券有限公司
ORIENT SECURITIES LIMITED

尊敬的客戶：

Dear Valued Customers:

2019年9月18日

18 September 2019

資本投資者入境計劃戶口收費調整通知

Notice of Changes in Capital Investment Entrant Scheme Accounts Service Fee

多謝閣下對本公司的支持。

Thank you for your support.

為確保閣下能繼續享用由本公司提供的優質證券服務，本行將於**2019年9月31日**(「生效日期」)起調整投資移民服務收費為每年港幣\$30,000。

In order to maintain high quality service, we will charge a HK\$30,000 annual service fee on Capital Investment Entrant Scheme Accounts with effect from 31 September 2019 (“Effective Date”).

假若閣下於上述收費調整生效日期後繼續使用或保留閣下有關之賬戶，閣下將被當作接受有關調整。如有任何查詢，歡迎致電本行客戶服務熱線 2180 9292。

You will be deemed to have accepted to the revised fees if you continue using or retaining your relevant account after the effective date. Please contact our customer service hotline at 2180 9292 if you have any enquiries.

東方滙財證券有限公司 Orient Securities Limited

電話 Tel: (852) 2180 9292

傳真 Fax : (852) 2180 9288

電郵 Email: cs@orientsec.com.hk

網址 Website: www.orientsec.com.hk